
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 17.12.24 kl. 17.15-19.15 
Mødet afholdes i konferencelokalet ved kontoret 

 
 

Afbud: 
Laila Rietbergen, Laila Kalliomäki, Mads Ragner, Anika Winckler, Maj-Britt Halle, Kauser 8.b 

Medlemmer: 

Ledelsesrepræsentanter: 
Maj-Britt Halle 
Jakob Høj Lundgaard (souschef) 
 

Forældrevalgte: 
Abdullahi Hassan (Ibrahim 2.b, Haruun 6.a, Hamza 9.a) 
Ahmed Abdirashid Farah (Mustafe 0.a, Maryama 6.b, Hannah 9.a) 
Anika Winckler Due Andersen (Laust 3.a, Martin 4.a) 
Jesper Knudsen (Alfred 1.b) 
Laila Boll Rietbergen (Julie U3) 
Laila Kalliomäki (Elias 1.b) 
Mads Ragner Treldal Skøt (Luna 1.b) 
Sarah Due Frost (Jonas 5.b) 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Carina Madsen (TR for lærerne) 
Ginie Finken (AMR for pædagogerne) 
 

Elevrepræsentanter: 
Malte U3 
Kauser 8.B 

Sekretær for skolebestyrelsen: 
Jakob Høj Lundgaard 
 
 
 



 

 

Dagsorden: 

1 
Godkendelse af sidste referat. 
 
2 
Nyt fra elevrådet – Malte forklarer, at UMR svarer til AMR, bare for eleverne. Malte blev uddannet UMR 
sidste år, og der er lige blevet uddannet 2 nye UMR’ere (Issam, 6.b og Valdemar U3). Udgangspunktet for 
UMR’s arbejde var, at 40 % af eleverne i UM oplevede, at de fik skæld ud, og der er blevet arbejdet med det 
siden. UMR er nysgerrige på de voksnes perspektiv på elevernes oplevelse af skæld ud. UMR’erne skal 
være lettilgængelige, hvis eleverne har brug for at tale med en af dem. 
Elevrådet er konstitueret med Malte  som formand og Krauser fra 8.b som næstformand. 
ved at planlægge Galla-festen d. 7. marts for de ældste. Derudover er elevrådet i overvejelse over, hvordan 
6.klasserne også kan inddrages i et arrangement, så de også har noget at se frem til. 
 
Nyt fra ledelsen - Workspace-lokalerne skal snart indvies og derudover arbejdes der med en mere 
indbydende indretning i ungemiljøet.  
Der er pt indskrevet 42 børn fra distriktet og det er en forbedring fra sidste år.  
 
Nyt fra formanden 
 
Nyt fra kontaktudvalget 

3 
Velfærdens fundament. Proces for byggeperiode og afledte konsekvenser heraf.  
JHL redegør for processen i forbindelse med Velfærdens fundament og gennemgår projektplanerne for 
skolen og dens udenomsarealer. Den endelige byggeplan er under udarbejdelse, men der forventes opstart 
kort efter årsskiftet. Der forventes byggerod i en periode. 
Lokalområdet har besluttet, at der etableres en basketbane (ved Toppen og Bolden) og en skater-park, men 
den konkrete placering er under udarbejdelse.   

4 
Opfølgning på kontaktforældremødet -   
Sarah fortæller, at hun har fået tilbagemeldinger på, at det var et godt møde. Det ville være dejligt, hvis 
endnu flere deltog, men langt de fleste klasser var repræsenteret.  
Abdullahi oplevede, at der var flere deltagere end sidste år. Der var mange, der var interesserede i at 
skolebestyrelsen. 
Forældredeltagelse i møder blev der talt om på kontaktforældremødet, og hvordan man får forældres input til 
møderne.  
Et godt råd er at skifte de pågældende cases ud. Der er for mange gengangere. 

5 
Juleafslutning 
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